

---

## Protokoll

### Styrelsen, I-sektionen

**Tid:** tisdag den 29 november 2011, kl. 12.00

**Plats:** Styrelserummet, M-huset

**Närvarande:** Victor Sandberg, Ebba Linde, Anna Kjölstad Svedu, Sofia Öberg, Anna Rengstedt, Niklas Ohlsson, Fredrik Oher, Timmi Modari, Emilia Alfredsson, Isabelle Jonson, Conrad Gerlach, Marcus Witting, Kristoffer Berglind.

### Ärenden:

1. **Mötet öppnades.**
2. **Val av sekreterare**  
Anna KS valdes till mötessekreterare och Emilia valdes till justerare.
3. **Godkännande av dagordning och mötets utlysande**  
Godkändes med tillägget Stormöte under Övrigt.
4. **Uppföljning av föregående protokoll**
  - 4.1. **Informationspolicy**  
Anna KS, Niklas, Fredrik och Timmi ska ha möte om denna på fredag.
  - 4.2. **Äskning till TIMES**  
Äskning om 10 000 kr till att utöka budgeten till semifinalen godkändes.
5. **Actionpoints**  
Victor gick igenom listan med actionpoints. Anna R har köpt microvågsugnar. Ebba ska kolla upp propparna i mötesrummet.
6. **Utskotten rapporterar**
  - 6.1. **sexl**  
Utskottet anordnar julmiddag imorgon och 60 biljetter är sålda till denna. Det är det sista eventet som de anordnar för i år. Den senaste i Puben var den ekonomiskt sett mest lyckade.
  - 6.2. **SRI**  
Det kommer att vara en studiekväll för ettorna med övningsledare (SI). Emilia redogjorde också för ad som sades på det senaste PLI-mötet. Den är en ny föreläsare i Linjär Algebra i år igen, och det fungerar inte jättebra. Det är dålig uppslutning på föreläsningarna och detta är ett problem som har uppstått tidigare år också. Endimensionell analys fungerar däremot väldigt bra och SRI ka jobba för att den föreläsaren ska hålla i Flerdimensionell analys också, och även i framtiden hålla i

---

Endimensionell analys för I. I sådana frågor är det också bra att samarbeta med kåren. Det är av särskild vikt att få bra föreläsare under de allra första åren.

### 6.3. Ivent

I lördags var det skidsittning med 80 personer. Den 8 december anordnas terminens sista event som är en Luciamorgon (kl. 07.30).

### 6.4. AU

NGI hade ett extremt välbesökt event med Schibsted i torsdags. Mentorsgruppen har fått 23 ansökningar, men har haft lite problem med att hitta mentorer i området. BGI har ett event på torsdag. Det går bra för INKA och Casegruppen. NGI är snart i behov att rekrytera nytt folk och kommer att gå ut med detta snart, vilket godkändes.

### 6.5. Info

Nya i-Type släpptes förra veckan och var mycket uppskattad. Alla tidningarna tog slut och det har beställts nya. Ikväll ska utskottet ha ett möte med tema hemsidan. Det framfördes åsikter från vissa delar av styrelsen om att när texter korrekturläses ska inga onödiga ändringar göras, det är viktigt att det är författarens text och att den blir som han/hon tänkt. Niklas höll med om detta och påpekade att det är något som har diskuterats och kommer att finnas i åtanke vid redigeringen av nästa nummer.

### 6.6. InUtl

Det är lokal uttagning till TIMES på fredag. Alla presentationer kommer att hållas i M:Q, och alla som vill komma och titta är välkomna. Mer information kommer upp på hemsidan inom kort. Hittills är det 30+ anmälda till Pragresan. Om fler än 80 personer anmäler sig kommer prislappen att landa på drygt 2000 kr.

## 7. Äskningar och ekonomi

Börsguppen äskar om pengar till förfriskningar och tilltugg till ett event på torsdag. De äskar 20 kr per person upp till 51 deltagare. Styrelsen beslutade att godkänna äskningen. Anna R hade en ekonomipunkt som gäller märkena till skidresan. De är beställda tillsammans med M- och V-sektionerna, och innebär en kostnad på 950 kr per sektion. M och V kommer att ge sina märken till deltagarna gratis och Anna R undrade hur styrelsen ställer sig till att vi gör likadant. Det rådde lite delade meningar i frågan, men det godkändes preliminärt att dela ut dem gratis. Det kan vara något att tänka på vid nästa prissättning till exempel.

Det finns lite olika kostnadsförslag till examensceremonin. Styrelsen tyckte att det borde satsas på ceremonin, och det beslutades på

---

höstterminsmötet också. Det vore dock bra med en liten scenarioanalys för hur stor en eventuell förlust skulle bli med mera.

**8. Norgeresan**

Victor kommer att skicka ut ett mail med detaljerad information kring Norgeresan.

**9. Information om jubileumsbalen**

Victor, Niklas, Anna R och Anna KS var på möte med balgruppen. Planeringsarbetet verkar fortskrida bra. Den kommer att äga rum den 11 maj 2012 på AF-borgen. Tanken är att alla ska kunna gå och att det ska bli ett storslaget event, som ändå är prisvärt.

**10. Hemsidan**

Punkten bordlades till nästa möte.

**11. Ordning och reda**

Alla uppmanades att tänka på att hålla ordning i styrelserummet och att försöka skapa någon form av arbetsro där.

**12. Övrigt**

**12.1. Stormöte**

Stormötet äger rum i eftermiddag. Ebba håller i mötet och fokus ligger på att skapa delaktighet.

**13. Nästa möte**

Nästa möte är tisdag den 6 december, kl. 12 i styrelserummet.

**14. Mötet avslutades.**

Anna Kjölstad Svedu, sekreterare

Emilia Alfredsson, justerare